
KOMISE VRCHOLOVÉHO BASKETBALU – CHLAPCI 

ZÁPIS ze setkání č. 64 

Datum:  Čtvrtek, 7.12.2023, 9:30 

Místo:  DOCK, Voctářova 5, Praha 8 

Přítomni: Petr Benda (předseda), FranPšek Rón, Petr Czudek, Dušan Bohunický, Tomáš Kaprálek, 
Petr Jachan, Jiří Welsch (host), Michal Ježdík (host), Michal Šob (host) 

Omluveni: Ronen Ginzburg 

1. ÚVOD 

• Petr Benda v úvodu přivítal všechny přítomné členy komise a hosty, a představil program setkání: 

o Projednání přestupu v systému STM (Marek Půlpán) na základě podnětu klubu BVK Holice, z.s. 

o Rekapitulace změn částečně schváleného Systému talentované mládeže - SpS 

o Prezentace návrhů SCM/VSCM 2023-27 – komentáře a diskuze 

o Různé 

2.  PROJEDNÁNÍ PŘESTUPU V RÁMCI STM 

• Předseda všem členům komise krátce naslnil problemaPku přestupu hráče Marka Půlpána v rámci 
STM 

• Členové komise se seznámili jak s vyjádřením klubu BVK Holice, z. s., tak i s vyjádřením M. Vyroubala, 
jakožto zástupce Basket Brno, z. s. 

• Všichni členové se shodli na smírném vyřešení vzniklého problému tak, aby byly závazky vyplývající ze 
systému STM směrem k BVK Holice vyrovnány. 

Členové komise berou na vědomí smírné vyřešení a vyrovnání závazku mezi kluby STM. 

3.  REKAPITULACE ZMĚN ČÁSTEČNĚ SCHVÁLENÉHO SYSTÉMU TALENTOVANÉ MLÁDEŽE - SpS 

• Detailní představení změn v kategorii SpS. 

• Členové komise neměli žádné připomínky. 

Členové komise berou na vědomí změny, které proběhly v kategorii SpS. 



4.   PREZENTACE NÁVRHŮ NA POKRAČOVÁNÍ STM 2023-27 V KATEGORII SCM/VSCM 

• Předseda komise pověřil J. Welsche o prezentaci nových návrhů na pokračování těchto kategorií. 

• J. Welsch představil nové změny v těchto kategoriích pro období 2023-27: 

o Změna v minimálním počtu registrovaných děl v kategorii SpS pod SCM 

o Zachování počtu 14 klubů v kategorii SCM/VSCM 

o V kategorie SCM/VSCM by měl být kladen důraz na propojování programů fungujících 
v přímém spojení s kluby NBL 

o Rozdělení dotace pro SCM/VSCM na fixní a pohyblivou část. 

• Členové komise byli seznámeni s konkrétními návrhy na změnu STM 2023-27. 

• Zazněly následující připomínky: 

o Členové komise podpořili zavedení individualizace rozdělování finančních prostředků mezi 
kluby SCM/VSCM 

o Členové komise podpořili snahu o zvýšenou podporu programů SCM/VSCM v přímém 
propojení s kluby NBL. 

o Členové komise podpořili rozdělení dotace na fixní a pohyblivou část a na toto téma následně 
proběhla diskuze. 

Členové komise berou na vědomí návrh úprav STM 2023-27, který bude předložen ke schválení Výboru. 

5. RŮZNÉ 

• Proběhla diskuze na téma: Omezení hraní 3 soutěží hráčům nižších ročníků. 

• Proběhla diskuze na téma: Počet zahraničních hráčů v mládežnických soutěžích.  

• Proběhla diskuze na téma: Počet účastníků a formát soutěže Extraligy U19. 


